
                               

 

Brugge, 14/02/2017 

 

Interpellatie: Een screening van de verzekeringsportefeuille van Brugge  

gemeenteraad Brugge 21/2/2017 

Heel wat steden en gemeenten shoppen vandaag massaal vandaag op de verzekeringsmarkt. Als 

goede huisvader is dat o.i. hun normale plicht. Immers, verzekeringsmaatschappijen gaan hun 

portefeuille niet automatisch aanpassen aan nieuwe, betere tarieven. Doorgaans geniet de bestaande 

klant niet van lagere tarieven en/of betere voorwaarden.   De Vlaamse steden en gemeenten hoesten 

jaarlijks miljoenen euro’s op aan polissen voor arbeidsongevallen, brand, diefstal, burgerlijke 

aansprakelijkheid, rollen materiaal, en zo meer…  

Vandaar onze bekommernis en volgende vragen:  

1/  Hoeveel € aan premies betaalt de stad jaarlijks aan de verzekeringsmaatschappijen ? En aan 

welke maatschappijen concreet ?  

2/ Welke stappen heeft de stad Brugge tot op heden in deze legislatuur ondernomen om de 

verzekeringsportefeuille te heronderhandelen? Uit marktonderzoek blijkt immers dat de 

premiebetaling fors lager kan.  Ik verwijs b.v. naar de stad Torhout, die er in 2015 in slaagde om de 

kost met 50 % te verminderen !Als stad is het o.i. onze plicht om deze oefening te doen (en te 

blijven doen),  net zoals iedere goede huisvader trouwens.  

 

Dank voor uw antwoord. 

 

Vriendelijke groeten 

 

Geert Van Tieghem 

N-VA-gemeenteraadslid 

 

 

 



 

 


